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Kunnanjohtaja kertoi ajankohtaisista asioista: 
• House of Laplandin toiminta ajetaan alas. Elokuvakomissio, brändityö, 

osaavan työvoiman saanti vielä selvittelyssä miten jatketaan. 
• Saariselän ensilumen ladun toteuttamisesta on käyty keskusteluja. 
• Alueella useita elokuva- ja tv-sarjatuotantoja käynnissä ja 

käynnistymässä. Tuotantotuen kriteeristöä valmistellaan. 
• Uusia lentoreittiyhteyksiä toteutumassa. 
• Inarin kunta osallistui saamelaismuseo Siidan ”Vuoden museo”- 

juhlaan. 
 

Valtuuston puheenjohtaja osallistuu 31.8.2024 Inarin Luonnonystävät ry:n 
järjestämään Suomen luonnon päivä - tapahtumaan. 

 
Käsittely  Jarmo Huhtamella poistui kokouksesta tämän pykälän käsittelyn jälkeen. 
 

Kunnanhallituksen kokous jatkui klo 15.45 - 17.50 yritysvierailulla Aurora 
Villagessa Ivalossa. Ohjelmassa oli toimitusjohtaja Juha Tapani Tuunasen 
tapaaminen ja ruokailu.  

 
 ___________ 

 
 
Kokouksen päätös Puheenjohtaja totesi kokouksen päättyneeksi klo 17.50 ja antoi sivuilla 21 

– 28 olevan oikaisuvaatimusohjeen ja valitusosoituksen.  
 

 
 


